
   Notulen A.L.V. Pomar  26 oktober 2021 

 

 

  1: Opening: 

 

Om even na acht uur heet Han Nicolaas iedereen welkom op de Algemene Leden 

Vergadering. Na een sluiting in Covidperiode zijn we in september weer opgestart. 

 

 

  2: Ingekomen stukken: 

 

Hoe om te gaan met de mails van de KNSB? 

Is Pomar BTW-plichtig? (zie punt 3). 

De Wet WBTR maakt het bestuur meer aansprakelijk (zie punt 3). 

 

 

  3: Mededelingen: 

 

* Frits Berendse is wegens ziekte afwezig. 

 

* Per 1 januari 2022 word de BTW ingevoerd voor sportclubs. Voor verenigingen met een  

   omzet tot € 20.000,- is er een vrijstelling van de BTW. De BTW wordt minimaal 3 jaar  

   toegepast. 

 

* De Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR) is per 1 juli 2021 ingegaan, hierin  

   worden de verantwoordelijkheden en de aansprakelijkheid van bestuursleden van  

   verenigingen nader omschreven. De twee belangrijkste punten in deze wet zijn:  

   - wie mag er beslissingen nemen als het bestuur dat niet kan door belet (tijdelijk,  

      bijvoorbeeld door ziekte) of ontstentenis (overlijden)? 

   - aansprakelijkheid bij onbehoorlijke taakvervulling (wanbestuur): bestuursleden worden  

     aansprakelijk voor bijvoorbeeld tekorten bij een faillissement, je loopt als bestuurder nu  

     persoonlijk dus meer risico.  

   De WBTR maakt een aanpassing van de statuten noodzakelijk, verenigingen krijgen daar 5  

   jaar de tijd voor. Zolang statuten niet zijn aangepast overruled de wet de statuten. 

 

* Tegemoetkoming in de huur: we hebben de huur van drie kwartalen teruggekregen in  

   verband met de gedwongen sluiting wegens Corona.  

  

             

  4: Notulen ALV 13 oktober 2020: 

 

De notulen worden vastgesteld. 

 

 

  5: Jaarverslag Secretaris: 

 

Het jaarverslag word vastgesteld na de volgende opmerkingen: 

Het aantal leden dat in het seizoen 2020-2021 lid was betreft een gemiddelde van 1 juli 2020 

tot 1 juli 2021. 



De HSB-vergadering van mei was online en die van september was fysiek. 

 

 

  6: Jaarverslag Penningmeester: 

 

De penningmeester geeft een toelichting op het financiële jaarverslag. 

Het resultaat van € -1212.35 is een gevolg van een mindere baropbrengst. 

Rens ter Veen vraagt zich af waarom Pomar € 51,12 afdraagt aan de HSB terwijl DCSV  

maar € 50,50 afdraagt. 

Het voorstel om de helft van de contributie te innen wordt goedgekeurd. 

De aanwezigen keuren het jaarverslag goed.  

 

 

  7: Verslag Kascommissie: 

 

De kascommissie heeft op 20 september de boeken gecontroleerd en in orde bevonden, 

waarop de kascommissie adviseert het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde beheer. 

De vergadering reageert hier positief op. 

 

 

8: Verkiezing Kascommissie: 

 

Het kascommissielid Jense vd Wal treedt af.  

Reservelid John Woestenenk wordt lid van de kascommissie. 

 

De kascommissie bestaat uit de volgende leden: 

       John Woestenenk 

            Marcus Lohrer 

            Resrvelid: Hans Jacobs   

 

 

  9: Barcommissie: 

 

Frits Berendse zal het komend seizoen als eerste aanwezig zijn om te openen en de boel 

gereed te maken. Hij zal over het algemeen weer bijtijds naar huis gaan. Er zijn genoeg 

vrijwilligers die hun hulp aanbieden.  

De afsluiting ligt het komend seizoen bij Han Nicolaas.  

 

 

  10: Begroting 2020-2021:  

 

De contributies worden niet verhoogd. 

Vanwege de coronatijd wordt de begrote baropbrengst verlaagd.  

Vanuit de vergadering zijn er geen verdere op- of aanmerkingen over de begroting zodat deze 

wordt goedgekeurd. 

 

 

 

  



11: Jaarverslag Wedstrijdleider: 

 

Vanwege Corona is er het afgelopen seizoen, van december 2020 t/m april 2021, een online 

competitie gehouden voor de liefhebbers. 

Vanuit de vergadering wordt het verslag goedgekeurd. 

 

 

   12: Prijsuitreiking 

 

Vanwege Corona zal er geen prijsuitreiking plaatsvinden.  

 

 

 13: Competitie 2021– 2022 (interne – externe): 

 

Vanwege corona is de interne/externe competitie afgelast.  

De indeling voor het nieuwe externe seizoen wordt door de HSB bekend gemaakt. 

De mails van de KNSB over de Corona-maatregelen blijven een verantwoording van de 

vereniging (de KNSB geeft adviezen, verenigingen kunnen die zelf invullen/toepassen). 

De manier van spelen in de afgelopen weken, één partij per tafel,  is door de leden positief 

ontvangen. 

Afhankelijk van de Corona-ontwikkelingen zal per keer de situatie bekeken en eventueel 

aangepast worden. Daar zullen de leden dan via mail en de website over geïinformeerd 

worden.  

Op 30 november staat de eerste externe wedstrijd gepland.  

 

 

 14: Website Pomar: 

 

Tijdens Corona is de website helaas niet altijd up to date geweest. Ook het overzetten van  

de website naar een ander platform heeft een achterstand opgelopen. 

Rens ter Veen maakt nog een opmerking dat de link in de mail niet werkt. 

 

  

15: Promotie/Leden onderhoud: 

 

Wil Kauffman neemt de verantwoording op zich om het lopen van de folders te organiseren. 

Tijdens de vergadering meldt John Woestenenk zich aan om folders te gaan lopen. 

 

 

 16: Bestuursverkiezing: 

 

De heren Han Nicolaas en Wil Kaufman worden zonder tegenkandidaten herbenoemd als 

respectievelijk bestuurslid Voorzitter en Algemene zaken. 

 

Deze voortzetting van het bestuur wordt met applaus beloond vanuit de zaal. 

 

 

 17: Haagsche Rapyd Cyclus 2020: 

 



De cyclus staat op dit moment helaas op een laag pitje. De HSB hoopt binnenkort uitsluitsel te 

geven of het wel of niet doorgaat. De laatste cyclus stamt uit 2019. 

 

       

  18: Jubileum 75 Jaar: 

 

In december 2021 bestaat Pomar 75 jaar. Om ruimte te creëren voor het organiseren van dit 

jubileum wordt een zaterdag in janauari 2022 geopperd. 

Voorgesteld wordt om via huis-aan-huis-bladen en de wethouder bekend te maken dat Pomar 

75 jaar bestaat. 

Ook wordt voorgesteld om in het jubileumjaar twee keer iets te organiseren. 

 

 

  19: Rondvraag: 

 

Gerbrand Beekman is dit seizoen wegens ziekte gestopt. Naar aanleiding hiervan vraagt John 

Woestenenk of het mogelijk is om de leden te informeren bij bijvoorbeeld ziekte van leden. 

Dit is in verband met privacyregels niet mogelijk, alleen met toestemming. 

 

Rens ter Veen heeft commentaar op het feit dat de KNSB van plan is om Schaaknieuws alleen 

nog digitaal uit te geven en niet meer op papier. Dit in verband met bezuinigen bij de KNSB. 

Jos Bergers zal in het KNSB-ledenbestand de email-adressen van alle leden toevoegen zodat 

iedereen de digitale versie van Schaaknieuws ontvangt. 

 

 

  20: Afsluiting: 

 

Rond de klok van 22.00 uur sluit Han Nicolaas de vergadering. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 


